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La uºa cabinetului primarului Craiovei, Lia
Olguþa Vasilescu, rare sunt momentele când de
la primele ore ale dimineþii, pânã seara târziu,
cineva nu aºteaptã sã intre. Fie din personalul
primãriei, fie din rândul celui al regiilor subor-
donate, al unitãþilor sanitare sau al celor de în-
vãþãmânt º.a.m.d.. Toþi au treburi urgente sau au fost invitaþi pentru
discuþii eminamente administrative. Pauzele, momentele de respiro,
sunt o manã cereascã. Pentru întâlnirea noastrã, confirmatã telefonic,
am fost punctuali, circumscriindu-ne rigorilor instituite ºi le includem
ºi pe cele sanitare. Un zâmbet de circumstanþã ºi uzualele formule de
politeþe au prefaþat dialogul de faþã, despre un noian de probleme aflate
pe agenda primarului ºi aºteptarea craiovenilor. Nici o surprizã: Lia
Olguþa Vasilescu, fãrã complimente irelevante. pleacã bine din start,
aproape dezarmant, la fiecare temã avansatã. Cadenþa impecabilã, si-
guranþa discursului, buna cunoaºtere a lucrurilor, nimic euforic, nici o
volutã barocã, totul dublat de o sensibilitate existenþialã, o rigoare ne-
lipsitã de fineþe analiticã sau cordialitate care exclude orice formã de
complezenþã, de abilitate acomodantã.
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Primarul Craiovei, Lia Olguþa Vasilescu:
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Strategia de Dezvoltare a
Judeþului Dolj va fi elaboratã
cu scopul de a deveni princi-
palul instrument de planificare
strategicã ºi de orientare a in-
vestiþiilor pentru instituþie, pen-
tru administraþiile publice lo-
cale, dar ºi pentru alte cate-
gorii interesaþi, precum cei din

Consultare publicã privind principalele nevoiConsultare publicã privind principalele nevoiConsultare publicã privind principalele nevoiConsultare publicã privind principalele nevoiConsultare publicã privind principalele nevoi
ºi probleme ale locuitorilor judeþului Doljºi probleme ale locuitorilor judeþului Doljºi probleme ale locuitorilor judeþului Doljºi probleme ale locuitorilor judeþului Doljºi probleme ale locuitorilor judeþului Dolj

În cadrul elaborãrii Strategiei de dezvoltare a judeþului Dolj
2021-2027, Consiliul Judeþean Dolj deruleazã o consultare
publicã privind principalele nevoi ºi probleme ale locuitorilor
judeului. În acest context, preºedintele Consiliului Judeþean
Dolj le sugereazã cetãþenilor care doresc sã se implice în
dezvoltarea judeþului, sã competeze un chestionar accesând
link-ul: https://www.surveymonkey.com/r/Dolj_2021.

mediul privat, universitar sau
non-guvernamental. “Opiniile
dumneavoastrã vor fi printre
cele mai importante argumen-
te în decizia privind proiectele
care vor fi dezvoltate în urmã-
torii ani în judeþul nostrum”, a
precizat Cosmin Vasile, preºe-
dintele CJ Dolj.

„Se vor realiza investiþii în
obiective specifice”

Dezvoltarea judeþului Dolj, în
perioada 2021-2027, se va face
conform unui plan întocmit de o
firmã specializatã. Planul de ma-
nagement urmeazã sã fie realizat
cu ajutorul unei finanþãri din fon-
duri europene pentru dezvoltarea
capacitãþii administrative.

„Se vor realiza investiþii în
obiective specifice ºi se va alinia
tendinþelor în administraþie din
statele dezvoltate ale Uniunii Eu-
ropene. Vom cunoaºte mai bine
care sunt problemele judeþului ºi
cum sã facem sã le soluþionãm,
urmãrind dezvoltarea economi-
cã a zonei ºi îmbunãtãþirea vieþii
fiecãruia dintre noi. Principiile
strategiei vor fi orientate cãtre
inovare, creºtere ºi specializare
inteligentã ºi abordare smart.
Cetãþeanul va avea acces mai uºor
la informaþii, prin digitalizarea
relaþiei cu publicul. În plus, 22
dintre angajaþii Consiliului Jude-
þean Dolj vor fi instruiþi sã aplice
aceastã strategie în activitãþile
curente din cadrul instituþiei”, a
spus Cosmin Vasile.

Cum apreciaþi implicarea
autoritãþii locale în rezolvarea
problemelor din localitatea în

care locuiþi?
Întrebãrile la care trebuie sã

rãspundã cetãþenii sunt diverse
ºi þin de gradul de implicare a
fiecãruia în bunul mers al co-

munitãþii din care face parte. Cât
de mulþumit sunteþi de relaþio-
narea administraþiei publice din
localitate cu cetãþenii? Cât de
mulþumit sunteþi de calitatea
serviciilor medicale din locali-
tatea în care locuiþi? Cât de
mulþumit sunteþi de sistemului
de învãþãmânt preuniversitar
din localitatea în care locuiþi?-
 Cât de mulþumit sunteþi de sis-
temul de învãþãmânt universi-
tar din judeþ (UMF Craiova,
UCV)? În mãsura în care le cu-
noaºteþi, cât de mulþumit sun-
teþi de calitatea serviciilor socia-
le furnizate?  Cât de mulþumit
sunteþi de Aeroportul Internaþi-
onal Craiova? Cum apreciaþi
implicarea autoritãþii locale în
rezolvarea problemelor din loca-
litatea în care locuiþi? Sunt doar
câteva din întrebãrile la care aþi
putea rãspunde pentru a se cre-
iona o strategie de dezvoltarea a
judeþului cât mai coerentã.

ªi personalul se va instrui
În paralel cu elaborarea strate-

giei de dezvoltare a judeþului, con-
sideratã ca recepþionatã în momen-
tul în care va fi adoptatã, sub for-
ma unui proiect de hotãrâre în ple-
nul CJ Dolj, consultanþii vor avea
ºi sarcina instruirii personalului din
aparatul de lucru al consiliului ju-
deþean. „Complementar cu servi-
ciile de elaborare a SDES Dolj,
sarcina de a se asigura de corecti-
tudinea analizei situaþiei existente,
de a oferi inputul necesar unei prio-
ritizãri investiþionale, pe bazã con-
sultativã – rãmâne a personalului
din aparatul propriu al CJ Dolj ºi
instituþiilor sale, iar în final a orga-
nului decizional. Apare astfel ne-
voia de îmbunãtãþire a capacitãþi-
lor ºi abilitãþilor personalului auto-
ritãþii, astfel încât acesta sã poatã
face faþã exigenþelor ºi mai ales
urgenþei procesului actual de pro-
gramare, ºi ulterior, a procesului
de absorbþie a acestora.

ANUNÞ LICITAÞIE PENTRU CONCESIUNE BUNURI DOMENIU PUBLIC
INFORMAÞII GENERALE PRIVIND CONCEDENTUL:
- Comuna Rast, sat Rast
- Telefon: 0251/324001
- E-mail: primaria.rast@gmail.com
- Persoana de contact: Sclipcea Emanoel
1. Terenul în suprafaþã de 2500 mp, T51 P78/1, numãr cadastral 30091, cu desti-

naþie halã de fier forjat
2. Spaþiu în suprafaþã de 94 mp, situat în imobilul Cladire de utilitate publicã Pri-

mãria Veche în comuna Rast, judeþul Dolj din domeniul public al comunei Rast.
Bunurile care urmeazã a fi concesionate conform HCL 21/16.03.2021, HCL 22/

16.03.2021, OUG 57/2019, aparþin domeniului public al comunei Rast.
3. Informaþii privind documentaþia de atribuire:
Se regãsesc în Caietul de sarcini
a) Modalitatea prin care se intrã în posesia unui exemplar din documentaþia de

atribuire:
- Prin solicitare scrisã la sediul Primãriei Rast, strada Dunãrii, nr. 158
b) Adresa compartimentului din cadrul concedentului de unde se poate obþine exem-

plarul din documentaþie
- Compartimentul financiar-contabil din cadrul Primãriei Rast
a) Data limitã pentru solicitarea clarificãrilor:27.03.2021, ora 16:00
4. Informaþii privind ofertele: conform caietului de sarcini
a) Data limitã de depunere a ofertelor: 30.03.2021, ora 10:00
b) Adresa la care pot fi depuse ofertele: Registratura Primãriei Rast, strada

Dunãrii, nr. 158
c) Numãrul de exemplare în care trebuie depusã fiecare ofertã: un exemplar

original
5. Data ºi locul în care se va desfãºura ºedinþa publicã de deschidere a ofertelor:

30.03.2021, ora 13:00, la sediul Primãriei Rast, strada Dunãrii, nr. 158.
6. Denumirea, adresa, numãrul de telefon sau adresa de e-mail ale instanþei com-

petente în soluþionarea litigiilor apãrute ºi termenele pentru sesizarea Instanþei: acþiunea
în justiþie se poate introduce la secþia Contencios Administrativ a Judecãtoriei Bãileºti,
strada Victoriei, nr. 46, fax 0251/312457, e-mail judecatoria.bailesti@just.ro.

7. Data transmiterii anunþului de licitaþie cãtre instituþiile abilitate în vederea publi-
cãrii: 31.03.2021

Primãria municipiului Calafat organizeazã concurs pentru ocuparea în data de
16.04.2021, a unei (1) funcþii contractuale de execuþie vacantã, respectiv:

-una (1) funcþie contractualã de executie pe perioadã nedeterminatã de îngrijitor în
cadrul Serviciului Resurse umane-Salarizare, Compartimentul Salarizare-Deservire.

Condiþii specifice:
-studii liceale, respectiv studii medii liceale, finalizate cu diploma de bacalaureat;
Condiþiile generale sunt conform art.3 din HG 286/2011, cu modificãrile ºi comple-

tãrile ulterioare.
Concursul constã în 3 etape succesive:
-selecþia dosarelor – conf. art.19 alin.(2) din HG 286/2011, cu modificãrile ºi com-

pletãrile ulterioare.
-proba practicã la data de 16.04.2021 la sediul Primãriei Mun.Calafat ora 10.30.
-interviul la data stabilitã odatã cu afiºarea rezultatelor la proba practicã.
Dosarele de înscriere la concurs pot fi depuse în termen de 10 zile lucrãtoare de la

data publicãrii în Monitorul Oficial, ziarul Cuvîntul Libertãþii ºi la sediul Primãriei, str.Tu-
dor Vladimirescu, nr.24, Serviciul Resurse umane, în perioada 25.03.2021-07.04.2021.

Coordonate de contact pentru primirea dosarelor de concurs:
Str.Tudor Vladimirescu, nr.24, Municipiul Calafat, judeþul Dolj, cod postal 205200,

telefon: 0251 231424, interior 108, fax: 0251 232884, e-mail:primariacalafat@yahoo.-
com, persoana de contact: Rosu Alina, inspector Resurse Umane-Salarizare.

Primãria Municipiului Craiova, prin SC Salubritate Craiova SRL, va efectua, în pe-
rioada 01.04.2021-10.05.2021, în funcþie de condiþiile meteorologice existente, lucrãri
de larvicidare ºi dezinsecþie în lacurile ºi parcurile de pe raza municipiului Craiova.

Lucrãrile de larvicidare ºi dezinsecþie pentru combaterea insectelor dãunãtoare se
vor face prin pulverizare terestrã. Se vor folosi pentru larvicidare ºi dezinsecþie sub-
stanþele din grupa a III-a de toxicitate Vectobac WG ºi K-Othrine EC 84, avizate de
cãtre Ministerul Sãnãtãþii.

Conform fiºelor de securitate ale produselor, soluþiile de lucru utilizate nu sunt
periculoase pentru mediu ºi nu prezintã niciun pericol pentru oameni, animale,
peºti ºi pãsãri.
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Paginã realizatã de CRISTI PÃTRU

Ca ºi în anii precedenþi, preºedintele Klaus Iohannis a
dorit sã dea un semnal, în Luna Pãdurilor, despre importanþa
conservãrii fondului silvic existent, extinderea împãduririilor
pe terenurile nisipoase, ameninþate de deºertificare ºi pe cele
slab productive. Astãzi, atât preºedintele þãrii, cât ºi premie-
rul Florin Cîþu ºi mai mulþi miniºtri - Barna Tanczos (Mediu),
Cseke Attila (Dezvoltare), Nicolae Ciucã (Apãrare), Adrian
Oros (Agriculturã) s-au aflat la Dãbuleni, unde campania
naþionalã de împãdurire, finanþatã prin Planul Naþional de
Relansare ºi Rezilienþã, a fost declanºatã ºi va avea extensie
în perioada imediat urmãtoare. Au mai fost prezenþi Cosmin
Vasile (preºedintele Consiliului Judeþean Dolj), Mihai Neaþu
(vicepreºedintele CJ Dolj), Daniel Drîgnei (directorul Direc-
þiei Silvice Dolj), prefectul de Dolj, Nicuºor Roºca, consilieri
judeþeni ºi locali. Statistice atestã cã cca 100.000 de ha din
Dolj sunt afectate de fenomenul deºertificãrii, prin tãierile
iraþionale de perdele de protecþie ºi pãduri, dupã retrocedarea
acestora celor consideraþi îndreptãþiþi de lege. A fost o zi
perturbatã de fenomene meteo (ninsoare ºi chiar grindinã
rãzleaþã), dar cu toate acestea, la nivel simbolistic, mesajul
preºedintelui a fost unul subînþeles. 

Prezentarea situaþiei de fapt,
la Dãbuleni a fost prezentatã de
directorul Direcþiei Silvice
Dolj,  Daniel Drîgnei, care a
expus fenomenul degradãrii
contiune a solului, din cauza
defriºãrilor fãcute fãrã discer-
nãmânt, timp de foarte mulþi

ani.  Preºedintele României,-
 Klaus Iohannis, a cerut lãmuri
suplimentare: "Aº vrea sã ºtiu,
dacã oamenii au fost convinºi
sã facã împãduriri pe aceste
terenuri ºi vin cu un angaja-
ment: autoritãþile locale sã vinã
cu terenurile disponibile pentru

împãdurire, iar noi vom veni cu
fondurile necesare ". Prefectul
de Dolj,  Nicuºor Roºca, a rãs-
puns: "La nivel judeþean, ne în-
tâlnim periodic pentru a discu-
ta pentru identificarea de tere-
nuri, iar pânã în prezent am
vãzut foarte mulþi proprietari
care ºi-au dat acordul în acest
sens". Înainte de a începe acþi-
unea de plantare, oficialitãþile
au dat scurte declaraþii.

Klaus Iohannis: "Programul
dispune de fonduri de 1,5

miliarde de euro"
Primul care a luat cuvântul

a fost Barna Tanczos, ministrul
Mediului, Apelor ºi Pãdurilor.
"În anii trecuþi, aici, la Dãbu-
leni, s-au salvat aproximativ
3.500 de ha. Acum, venim
printr-un proiect ambiþios, de
reîmpãdurire, prin PNRR. S-a
spus cã este o misiune aproape
imposibilã, dar sunt convins cã
vom reuºi", a precizat acesta.
Preºedintele þãrii,  Klaus Iohan-
nis, a expus mai pe larg pro-
iectul: "În 2020, Administraþia
Prezidenþialã a patronat progra-
mul de împãdurire "O pãdure
cât o þarã", prin care s-au plan-
tat, la nivel naþional, peste 50
de milioane de puieþi, iar anul
acesta vrem sã depãºim acest
numãr. Deºertificarea este o
realitate, în fiecare an pierzând,
prin deºertificare, cca 1.000 de
ha. Ne dorim un mediu curat.

Programul dispune de fonduri
de 1,5 miliarde de euro, iar re-
împãdurirea trebuie sã meargã
mai departe, ca ºi stoparea tãie-
rilor ilegale de masã lemnoasã".
Ultimul care a luat cuvântul a
fost premierul  Florin Cîþu:
"Suntem la Dãbuleni, într-o
zonã supusã grav deºertificãrii.
La acest moment, România are
o medie de cca. 29% suprafaþã
cu pãdure, în timp ce media
europeanã este undeva la 38%.
Vrem sã depãºim 40%. Vom alo-
ca toate fondurile necesare".

Declaraþii ale Preºedintelui
României

Dupã scurtele declaraþii, s-a
trecut la plantare, pe o vreme
care a devenit potrivnicã, în-
cepând sã ningã ºi sã cadã ºi
grindinã, iar la finalul acþiunii
finalul acþiunii preºedintele

Klaus Iohannis a rãspuns între-
bãrilor presei. Totul s-a axat pe
situaþia generatã de COVID -
19. iatã câteva din rãspunsuri-
le preºedintelui: "Trebuie sã
respectãm mãsurile de restric-
þie impuse, iar acolo unde va fi
cazul acestea vor fi suplimen-
tate. De asemenea, trebuie ac-
celerat procesul de vaccinare,
dozele de vaccin fiind asigura-
te. Nu avem în calcul un loc-
kdown"; "În ceea ce priveºte
învãþãmântul, cred cã propune-
rea ministrului Educaþiei, de co-
masare a vacanþelor de Paºte -
cel catolic ºi ortodox - este bi-
nevenitã"; "Îmi doresc ca de
Paºte lumea sã poatã merge la
Bisericã"; "Nu putem vorbi de o
mãsluire a datelor în ceea ce pri-
veºte incidenþa cazurilor de
COVID - 19, ci doar de o inter-
pretare a metodelor de calcul".
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Bugetul va fi neîndestulãtor
- Zilele acestea, toate admi-

nistraþiile construiesc bugetele
locale. Cum aratã proiectul de
buget al municipiului Craiova
pentru 2021?

Anul acesta vom avea un bu-
get estimat la 161 milioane de
euro. Din pãcate, însã, nu vom
accesa foarte multe fonduri eu-
ropene, aºa cum eram obiºnuiþi,
pentru cã, pânã în acest moment,
nu au fost lansate ghidurile de
finanþare pe fonduri europene,
motiv pentru care aºteptãm luna
iulie, cel mai optimist termen dat
de Guvern, ca sã fie lansate aces-
te ghiduri. Ceea ce este foarte
clar este cã anul acesta va fi
compromis din punctul de vedere
al accesãrii de noi fonduri euro-
pene. Dar vom continua proiec-
tele aflate deja în derulare, asta e
o certitudine.

- Care este cel mai important
proiect ºi cum decurge imple-
mentarea lui în acest moment?

Cel mai important proiect pe
fonduri europene este aducþiunea
Firului II Izvarna, unde deja sun-
tem destul de avansaþi, în sensul
cã licitaþia pentru douã tronsoane
este deja finalizatã. Am reuºit sã
deblocãm exproprierile ºi la jude-
þul Dolj ºi la judeþul Gorj. În Gorj,
am pierdut vreo 3 luni de zile, pânã
ni s-au aprobat planurile parcela-
re. ªi bineînþeles, contractele de
canalizare, unul dintre ele este deja
semnat pentru partea de vest a
oraºului Craiova, urmeazã sã intre

Primarul Craiovei,

“Suntem singurul oraº din România,“Suntem singurul oraº din România,“Suntem singurul oraº din România,“Suntem singurul oraº din România,“Suntem singurul oraº din România,
La uºa cabinetului primarului Craiovei, Lia

Olguþa Vasilescu, rare sunt momentele când
de la primele ore ale dimineþii, pânã seara târ-
ziu, cineva nu aºteaptã sã intre. Fie din perso-
nalul primãriei, fie din rândul celui al regiilor
subordonate, al unitãþilor sanitare sau al celor
de învãþãmânt º.a.m.d.. Toþi au treburi urgen-
te sau au fost invitaþi pentru discuþii emina-
mente administrative. Pauzele, momentele de
respiro, sunt o manã cereascã. Pentru întâlni-
rea noastrã, confirmatã telefonic, am fost
punctuali, circumscriindu-ne rigorilor instituite
ºi le includem ºi pe cele sanitare. Un zâmbet
de circumstanþã ºi uzualele formule de polite-
þe au prefaþat dialogul de faþã, despre un no-
ian de probleme aflate pe agenda primarului
ºi aºteptarea craiovenilor. Nici o surprizã: Lia
Olguþa Vasilescu, fãrã complimente irelevan-
te. pleacã bine din start, aproape dezarmant,
la fiecare temã avansatã. Cadenþa impecabilã,
siguranþa discursului, buna cunoaºtere a lu-
crurilor, nimic euforic, nici o volutã barocã,
totul dublat de o sensibilitate existenþialã, o
rigoare nelipsitã de fineþe analiticã sau cordia-
litate care exclude orice formã de complezen-
þã, de abilitate acomodantã. Se simte repede
cã ºtie despre ce vorbeºte ºi vorbeºte numai
despre ceea ce ºtie. Stãpâneºte lucrurile. Bun
administrator al propriei cariere politice, Lia
Olguþa Vasilescu aratã bine. E spontanã, su-
culentã, promptã în replicã, stãpâneºte limba
românã, fãrã sã alunece în râzgãialã livreas-
cã. Ceea ce conteazã la un primar de mare
municipiu, cum e Craiova. A revenit în primã-
rie, dupã alegerile din septembrie anul trecut
ºi nu a avut nevoie de nici o acomodare. De-
plânge bugetul, mult sub aºteptãri, nu face tri-
miteri politice, care poate iºi avea rostul lor ºi

ºi estul la semnat în zilele urmã-
toare, asta însemnând cã în toate
cartierele de periferie, vom dema-
ra deja lucrãrile de canalizare. Ter-
menul de finalizare ºi pentru Iz-
varna ºi pentru canalizarea oraºu-
lui este de 3 ani. Undeva, în anul
2023, ar trebui sã avem toatã Cra-
iova racordatã la reþeaua de cana-
lizare, iar în ceae ce priveºte aduc-
þiunea a Firului II Izvarna, absolut
toþi craiovenii se vor putea alimenta
cu apã de izvor de la robinet.

Digitalizarea în aparatul
administrativ

- Ce investiþii veþi face, mai
concret, anul acesta?

În ceea ce priveºte investiþiile
pe care le facem anul acesta pe
bugetul local sunt echipamente-
le pe care le avem pentru cele
douã stadioane, cel de fotbal ºi

cel de atletism, achiziþie de cor-
puri de semaforizare, douã par-
cãri supraetajate la Fraþii Goleºti
ºi la Piaþa Centralã.

De asemenea, avem în vedere
amenajãrile celor douã clãdiri ale
Primãriei. Mergem mult pe partea
de digitalizare în aparatul adminis-
trativ al muncipiului Craiova.

Pentru unitãþile de învãþãmânt
vom aloca anul acesta aproximativ
2 milioane de euro, bani doar de la
bugetul local, dar dacã ne gândim
cã suntem cu o continuitate pe un
proiect de finanþare al BERD-ului
pentru 12 clãdiri ºi de asemenea,
dacã ne gândim la faptul cã mai
sunt ºi alte unitãþi ºcolare unde se
lucreazã pe fonduri europene, pro-
babil, cã la finalul anului, ne vom
putea lãuda cu foarte multe ºcoli,
care vor fi reabilitate în totalitate,
inclusiv cu mobilier ºcolar.

Vom extinde anul acesta Ci-
mitirul Craiova Nord 2, pentru
cã este o problemã stringentã lip-
sa locurilor de veci în oraº.

Investim ºi în sistemul de se-
maforizare, în sistemul de came-
re video ºi ne propunem sã achi-
ziþionãm 3500 de camere video
pentru toate locuri de joacã din
oraº pentru platformele de gunoi,
precum ºi pentru toatã zona de
periferie, unde, din pãcate, cetã-
þenii certaþi cu bunul simþ, conti-
nuã sã arunce tone de gunoaie.

- A trecut iarna, dar nu putem
sã nu vã întrebãm, cu ce o sã ne
încãlzim la iarna viitoare....

Pregãtim un nou studiu pentru
încãlzirea oraºului pentru urmã-
torii ani, pentru cã avem aceastã
problemã a Termoficãrii. Urmea-
zã ca instanþa sã se propunþe pe
procedura de faliment. Înfiinþãm
o nouã societate, dar asta nu în-
seamnã cã nu ne gândim ºi la so-
luþiile de viitor, pentru cã nu ºtim
ce se întâmplã cu Complexul
Energetic Oltenia peste doi ani ºi
atunci trebuie sã achiziþionãm un
studiu în care sã ni se dea o solu-
þie de încãlzire pentru urmnãtorii
ani ca sã ºtim ºi pe ce ne axãm în
ceea ce priveºte absorbþia de fon-
duri europene.

- Infrastructura... Cum stãm
cu proiectele de asfaltare?

Anul acesta finalizãm 35 de
strãzi care sunt finanþate pentru
execuþie ºi am solicitat angajaþii-
lor Primãriei sã avem un acord-
cadru pentru toate strãzile care nu
au fost reabilitate. Este vorba de
peste 200 de strãzi. În momentul
în care se va trage conducta de
canalizare prin acel contract foar-
te mare, care înseamnã canaliza-
rea întregului oraº, sã putem sã
asfaltãm imediat. Vrem sã facem
ºi câteva exproprieri pentru zona
Balta Craioviþei, aproximativ 4
proprietãþi pentru cã vrem ca
Bulevardul Tineretului sã fie unit
cu Bulevardului Râului printr-un
alt bulevard prevãzut cu patru
benzi. Deja am gãsit soluþii de fi-
nanþare. Începem de asemenea,
anul acesta strãpungerea pentru
strada Traian Lalescu, continuãm
podul de la Melineºti ºi începem
execuþia pentru Podul Electropu-

tere, care va trebui sã fie complet
reabilitat. În acelaºi timp, în pro-
iectul de buget vor fi prinse foar-
te multe concursuri de soluþii pen-
tru zonele din oraº pe care le pre-
gãtim pentru regenerarea urbanã
cu finanþare europeanã. Adicã, o
parte a cartierului Brazda lui No-
vac, facem tot ceea ce înseamnã
domeniul public, mobilier urban,
spaþii verzi, strãzi, trotuare, cum
vor arãta magazinele de la parter,
absolut tot va fi prins în acest
concurs de soluþii pe care îl or-
ganizãm cu Uniunea Arhitecþilor
din România, astfel încât, în mo-
mentul în care ne vin banii euro-
peneni, sã nu mai pierdem timpul
ºi sã începem execuþia.

16 autobuze noi vor fi la
dispoziþia elevilor

- S-a discutat foarte mult de-
spre transportul ºcolar. Când va
fi operabil? ªi cu ce autobuze se
va face?

Noi luasem în calcul sã înce-
pem transportul ºcolar chiar de
sãptãmâna viitioare. Dar am avut
o discuþie cu directorii de ºcoli care
sunt în proiectul pilot ºi ne-au ru-
gat sã începem sã derulãm acest
proiect dupã vacanþa ºcolarã ca sã
aibã timp sã se organizeze. Am
constatat cã la ªcoala Traian ma-
joritatea copiilor nu locuiesc în zona
respectivã, sunt foarte mulþi care
vin din localitãþile învecinate, de la
Cârcea sau de la Malu Mare ºi
atunci ne-am gândit cã o sã evi-
tãm aglomeraþia ºi în zona Brân-
cuºi sau pe Principatele Unite, dar
ºi în zona de la Calul Mort, unde
în loc sã vinã 80 de maºini care sã
aducã elevii, este mult mai simplu
sã trimitem douã autobuze ºcola-
re. Avem deja cele 16 autobuze
achiziþionate pe fonduri europene
care sunt în curtea RAT, iar la ora
aceasta, se face recepþia, astfel
încât, acest transport ºcolar sã-l
facem cu autobuze noi.

Începem cu douã zone pilot
anul acesta, cu Brâncuºi-Principa-
tele Unite, unde sunt douã licee ºi
douã ºcoli gimnaziale, Liceul CFR
ºi C-tin Brâncuºi, respectiv ªcoa-
la Terraveda  ºi ªcoala Traian ºi
zona centralã unde sunt cele douã
Colegii, Carol I ºi Elena Cuza. Ur-

rãmâne încrezãtoare. Nu avanseazã proiecte
irealizabile, dar ceea ce ºtie cã se poate înfãp-
tui, cu susþinerea financiarã existentã, spune
rãspicat. Nu omite nici un detaliu când vine
vorba de racordarea, sã îi spunem aºa, Craio-
vei la exigenþele de mediu ale UE, mai mult
vrea sã se vorbeascã despre un „oraº verde” ºi
multe altele. În câteva rânduri, amãnunt sesi-
zabil, a revenit la infrastructura sanitarã exis-
tentã, la care a contribuit nemijlocit, cu rolul
ei imens în confruntarea cu Covid-19. A fost
momentul în care a pãrut puþin pateticã. De-
loc mânioasã, dar deloc, deºi mai este hãrþuitã
aiuristic, fad prevenitoare, nu se lasã copleºi-
tã de lehamite. ªi la o privire mai atentã, din-
colo de forma uneori abruptã a exprimãrii, se
întrevede vulnerabilitatea ºi un mod inimita-
bil de a lua totul în serios, chiar ºi acele lu-
cruri pe care mulþi le trateazã de regulã ca ne-
esenþiale. Lia Olguþa Vasilescu este primarul
Craiovei. La al doilea  mandat consecutiv. Fi-
reºte cã a învãþat meseria de ales local. Nu în-
gãduie în preajma ei supeficialitate, improvi-
zaþia, eschiva ºi falsul. Disciplina, rigoarea ºi
punctualitatea rãmân repere definitorii. Dacã
asta resimt oamenii Craiovei atunci e în regu-
lã. Dacã nu, înseamnã cã alegerea celor care
au votat-o n-a fost inspiratã. Însã, când con-
ºtientizezi asta, faci din hãrnicie ºi devotament
principalele virtuþi. Poate cã judecata de faþã
se dovedeºte pripitã ºi schematicã. Interviul
care urmeazã vã va lãmuri în bunã mãsurã. A
face lucruri care trebuie fãcute, a dubla for-
mularea normei prin acþiune normalã ºi nor-
mativã, iatã marele deziderat – deloc banal al
primarului care întruchipeazã cu maximã ones-
titae aºteptãrilor craiovenilor, convinsã bãnuim
cã „banalitatea te mântuie”.
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interviu realizat de MARGA BULUGEAN ºi Mircea Canþãr

Lia Olguþa Vasilescu:

care are o strategie Green City”care are o strategie Green City”care are o strategie Green City”care are o strategie Green City”care are o strategie Green City”
mând ca din septembrie sã extin-
dem la cât mai multe zone din oraº.
De altfel, vreau sã  vã spun cã tot
pe finanþare europeanã, ne-am pro-
pus sã achiziþionãm  200 de auto-
buze electrice, 100 pentru trans-
portul ºcolar ºi 100 pentru Zona
Metropolitanã, pentru cã toþi pri-
marii din acesatã zonã solicitã
transport care sã fie fãcut de RAT.
Dar în ceea ce priveºte ºcolile,
vreau sã vã mai dau o veste bunã
ºi anume cã ºcolile vor fi deschise
inclusiv dupã perioada cursurilor
pentru copiii din cartiere, aºa cum
se întâmpla odinioarã. Avem deja
un proiect pilot, la ªcoala Mircea
Eliade, unde am realizat o bazã
sportivã doar pentru elevii ºcolii
respective ºi încã o bazã sportivã,
separatã printr-un gard de prima,
care va fi deschisã inclusiv pe par-
cursul nopþii, pentru toþi locuitorii
din cartier, care doresc sã facã
sport. Asta însemnând baschet,
fotbal, etc.

Extensia  zonei de Green City
- Un subiect extrem de im-

portant este mediul, protecþia
mediului, calitatea aerului ºi
poluarea. În aceastã direcþie la
ce proiecte v-aþi gândit?

Avem un studiu pe care vrem
sã-l finalizãm anul acesta pentru
calitatea aerului ºi ne vom axa
mult pe zona de Green City, ceea
ce înseamnã cã vom avea ºi pri-
ma faþadã verde pe o ºcoalã. ªi
ne propunem ca la toate ºcolile,

pereþii care nu au ferestre sã be-
neficieze de aceste grãdini sus-
pendate. Avem în proiectare ºi
parcuri noi. Anul acesta vom dota
Parcul Corniþoiu cu mobilier ur-
ban ºi spaþii verzi foarte frumoa-
se. ªi ne mai propunem, ca pe
fonduri europene, sã amenajãm
alte douã parcuri noi în zona Cer-
nele ºi în Valea ªarpelui, suntem
deja în grafic ºi sunt convinsã cã
vom fi gata când se deschid axe-
le pentru fondurile europene.

Vrem sã finalizãm anul acesta
Registrul Spaþiilor Verzi, iar în acest
context, am prevãzut ºi bani pen-
tru PUG-ul localitãþii care ar tre-
bui sã se finalizeze anul viitor. Avem
un acord-cadru pentru locurile de
joacã, pe care vrem de asemenea

sã le reabilitãm, acord-cadru pen-
tru proiectare tot ceea ce înseam-
nã pasaje rutiere, clãdiri pentru rea-
bilitarea termicã, inclusiv execuþii.
Adicã, încercãm sã fim înaintea
fondurilor europene pregãtiþi cu
partea de documentaþie.

- Am vrea sã mai stãruim pe
acest subiect: concretizaþi, aºa-
dar, intenþiile imediate

Craiova este singurul oraº din
România, care are o strategie Gre-
en City, aprobatã de Consiliul Lo-
cal. O strategie care a fost plãtitã
de BERD ºi datã nouã cu titlul gra-
tuit, executatã de una dintre cele
mai mari firme din Europa, care a
mai fãcut strategia pentru alte pa-
tru capitale europene. ªi în aceas-
tã strategie avem prevãzut extin-
derea spaþiilor verzi ale municipa-
litãþii. Am cãutat terenuri unde am
putea sã avem parcuri noi, din pã-
cate, nu mai sunt terenuri disponi-
bile cu suprafeþe mari pe care sã
poatã sã fie plantaþi foarte mulþi co-
paci. ªi de aceea am zis cã ar fi
poate bine sã începem chiar de anul
acesta, cu proiectul Parcului Cor-
niþoiu, unde avem 3,7 hectare.
Apoi de anul viitor, sã facem un
parc pe fonduri europene, inclu-
siv cu locuri de joacã ºi spaþii des-
tinate plimbãrii câinilor. Iar pe fos-
ta groapã de gunoi, unde noi de-a
lungul anilor am mai încercat sã
facem ºi alte proiecte, vom face
un alt parc. De când am venit în
Primãrie am avut mai multe dis-

cuþii cu arhitecþii, cu cei de la Ur-
banism ºi am decis împreunã cã
orice se va construi de acum în-
colo în Craiova, trebuie sã aibã
faþadã verde, altfel nu primi auto-
rizaþie de construire. Inclusiv pe
instituþiile publice, mai puþin cele
care sunt monument istoric. Am
preluat acest proiect de la Primã-
ria Sectorului 4, care deja are o
faþadã verde la o ºcoalã, care este
verde inclusiv în timpul iernii.
Atunci când vom convinge ºi lo-
cuitorii din imobilele mai vechi sã
acceseze acest program, vom cã-
uta finanþare europeanã, ca sã pu-
tem sã finanþãm proiectul respec-
tiv. Cel mai bine ar fi sã urmãriþi
sã vedeþi ceea ce se va întâmpla
cu Calea Bucureºti. Noi deja am

demarat un proiect destul de am-
plu de reabilitare a scãrilor de bloc,
a aleilor care sunt în zona blocu-
lui, a spaþiilor verzi, iar undeva în
luna iunie, veþi vedea cum va arãta
aceastã zonã. Craiova a primit
acum câþiva ani premiul pentru cele
mai frumoase parcuri din Româ-
nia ºi sunt convinsã cã ºi de acum
înainte vom putea sã dãm lecþii în
ceea ce priveºte acest domeniu.

Finanþãm studiul de fezabilitate
pentru Spitalul de Pediatrie
- Nu vrem sã dãm nicio co-

notaþie politicã acestui subiect,
pentru cã este unul prea impor-
tant, fiind vorba despre educa-
þie, dar am vrea sã ºtim dacã se
poate face reabilitarea Colegiu-
lui Naþional Carol I fãrã con-
tribuþia municipalitãþii?

Nu, nu se poate face. În pri-
mul rând, cã noi am finanþat pânã
în acest moment, toatã parte de
documentaþie : expertiza tehnicã
a clãdirii, studiul de fezabilitate, o
parte consistentã din proiectare.
Dar, în 2018, noi ne-am dat sea-
ma cã nu avem posibilitatea sã fi-
nanþãm cu 20 de milioane de
euro, o investiþie de aºa amploa-
re, ºi atunci, întreg proiectul a fost
transmis CNI, care, din pãcate ,
în ultimii doi ani de zile nu a fãcut
nimic pânã în acest moment, ca
sã înceapã execuþia propriu zisã
a reabilitãrii clãdirii. Înþeleg cã în
luna ianuarie s-a terminat licita-
þia, dar contractul abia s-a sem-
nat în luna martie. Aºadar, este
clar cã nu a existat o preocupare
majorã a celor de la guvernare
pentru aceastã clãdire, care este
una emblematicã pentru oraºul
nostru. Pe mine nu m-a deranjat
cã nu am fost invitatã la semna-
rea contractului. Dar mã deran-
jeazã faptul cã nici pânã la acest
moment, nu mi s-a transmis do-
cumentanþia de la CNI, ca sã pu-
tem sã trecem în proiectul de
buget partea noastrã de co-finan-
þare, pentru cã trebuie sã venim
ºi noi cu 13 miliarde de lei vechi.
Iar eu nu pot sã pun în proiect
aceastã sumã de bani, din mo-
ment ce eu nu am încã documen-
taþia transmisã de CNI, probabil
cã se va transmite lunile viitoare.
Rectificare bugetarã va fi în luna
iunie ºi abia atunci vom stabili ºi
noi în buget co-finanþarea. Dar
asta nu înseamnã cã investiþia stã
pe loc. CNI poate sã înceapã lu-
crãrile pe fondurile ei ºi abia la fi-
nele anului sã ne cearã ºi nouã par-
tea noastrã de co-finanþare pen-
tru a asigura continuitatea acestei
lucrãri.

- Fãrã reabilitarea, dotarea ºi
modernizarea Spitalului de Boli
Infecþioase Victor Babeº ºi a ce-
lorlalte unitãþi spitaliceºti din
subordinea Primãriei Craiova,
precum ºi fãrã majorarea sub-
stanþialã a veniturilor  medicilor
ºi asistenþilor, am fi putut face
faþã acestei pandemii care ne-a
pus pe toþi la grele încercãri?

Imposibil. În primul rând,

pentru cã noi pierdeam cam
2000 de medici pe an. Când
eram ministrul Muncii, spuneam
de fiecare datã cã lanterna roºie
pentru noi sunt medicii ºi asis-
tentele. Ne-am dat seama cã tre-
buie sã creºtem salariile, inclu-
siv în administraþie, pentru cã
nu puteai sã pãstrezi pe post un
specialist cu salariul minim. Dar

am stabilit atunci, în Guvern, cã
prioritar sunt medicii ºi asisten-
tele ºi dacã nu luãm mãsuri ra-
pide, vom avea deficit de per-
sonal în toate spitalele. ªi am
hotãrât ca aceastã categorie sã
urce direct pe grila din 2022.
Toate celelalte categorii de bu-
getari urmând sã parcurgã grila
etapizat, în fiecare an primind o
anumitã sumã de bani.

Fãrã reabilitarea Spitalului de
Boli Infecþioase ºi fãrã construi-
rea unui spital nou, primul de la
Revoluþie, care este ºi suport
Covid  nu am fi putut sã asigu-
rãm numãrul de paturi pentru
bolnavii de Covid, în ultimul am.
ªi acum avem o situaþie dispe-
ratã, pentru cã nu mai sunt pa-
turi libere la ATI. Am vorbit mult
despre investiþiile pe care le face
Primãria Craiova, dar nu m-am
referit la ceea ce fac unitãþile
spitaliceºti din subordinea mu-
nicipalitãþii, unde au fost alocaþi
alþi bani. Fiecare spital va primi
doar pentru urmãtoarele 3 luni
de zile o sumã de 500.000 de
euro, plus cã la Spitalul Filan-
tropa finanþãm studiul de feza-
bilitatea pentru Spitalul de Pe-
diatrie, care înseamnã construc-
þia unui corp cu 7 etaje, cu douã
etaje de sãli de operaþie. Este
unul dintre cele mai aºteptate
proiecte pe care le-am realizat
pânã acum.

- Este riscant sã se discute în
aceastã perioadã de o eventua-
lã scãdere de salariu la perso-
nalul medical?

În primul rând, nu cred cã se
va întmpla acest lucru. Nu vor
avea curaj. Când a trebuit sã in-
augurãm centrele de vaccinare,
am constatat cã nu putem sã
luãm niciun medic ºi niciun
asistent de la spitalele pe care le
avem în subordine, pentru cã de
când a început aceastã oande-

mie, ei au lucrat non-stop, nu
ºi-au luat concedii, nu ºi-au luat
zile libere. Guvernul ºi-a asumat
aceste centre de vaccinare, dar
nu am primit nicio finnaþare de
la Guvern,  banii sunt doar de la
noi, din bugetul local. În plus,
ni s-a pus nouã în sarcinã sã
asigurãm personalul medical
pentru aceste centre. ªi a tre-

buit sã lansãm anunþãri de an-
gajare pentru cã nu mai avem
de unde sã luãm personal medi-
cal. Aºadar, în momentul în care
decizi sã scazi salariile persona-
lului medical, mai ales într-un
moment de pandemie, când toa-
tã Europa are deficit de perso-
nal ºi cautã personal medical,
atunci e clar ce se va întâmpla,
un adevãrat exod. Nu suntem în
top în ceea ce priveºte grila de
salarizare la medici, în Europa,
dar suntem undeva peste media
europeanã ºi asta înseamnã sa-
larii decente.

Nu mi-am dorit funcþia
“lider maximo” al PSD

- Fostul premier al Româ-
niei, doamna Viorica Dãncilã,
în cartea sa de memorii “Par-
tea mea de adevãr”a menþionat
faptul cã Liviu Dragnea, când
a pãrãsit scena politicã, în con-
diþiile în care a pãrãsit-o, cum
bine ºtim, a spus cã la condu-
cerea partidului sã vinã Lia
Olguþa Vasilescu. Cum comen-
taþi acest aspect?

Mi s-a mai pus aceastã între-
bare chiar în anul 2019, când
Codrin ªtefãnescu a confirmat
aceastã discuþie care a avut loc
între Liviu Dragnea ºi Viorica
Dãncilã, dar eu nu ºtiu despre
aceastã discuþie. La vremea res-
pectivã cu mine nu a vorbit ni-
meni despre acest lucru. Cert
este cã pe mine nu m-a intere-
sat niciodatã sã iau conducerea
partidului. Dacã m-ar fi intere-
sat, probabil cã aº fi candidat la
Congres. Dar m-am gândit în
ultimii doi ani de zile, cã cel mai
bine, pentru mine, pentru fami-
lia mea, pentru cã am un bãiat
minor, ar fi sã mã întorc la Cra-
iova ºi sã continui proiectele pe
care le-am demarat în mandatul
meu trecut de primar.
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Anunþul tãu!  Consiliul local Ciupercenii Noi pentru Directia Genera-
la de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Dolj titular
al proiectului ,,Reamenajare si recompartimentare cladire
centru de recuperare si reabilitare persoane adulte cu han-
dicap Ciupercenii Noi” anunta publicul interesat asupra
luarii deciziei etapei de incadrare de catre Agentia pentru
Protectia Mediului Dolj, in cadrul procedurii de evaluare a
impactului asupra mediului pentru proiectul Reamenajare
si recompartimentare cladire centru de recuperare si reabi-
litare persoane adulte cu handicap Ciupercenii Noi”, pro-
pus a fi amplasat in comuna Ciupercenii Noi, sat Smardan,
str. Anul 1877, nr. 4, Dolj.

Proiectul deciziei de incadrare si motivele care o funda-
menteaza pot fi consultate pe site-ul APM Dolj: http://ap-
mdj.anpm.ro.

Publicul interesat poate inainta comentarii/observatii la
proiectul deciziei de incadrare in termen de 10 zile de la
data publicarii anuntului pe pagina de internet a Agentiei
pentru Protectia Mediului Dolj. 

CÃLDÃRARU ILIE anunþã publi-
cul interesat asupra depunerii solici-
tãrii de emitere a acordului de mediu
pentru proiectul CONSTRUIRE LO-
CUINÞÃ P+M CU ATELIER CONFEC-
ÞII METALICE LA PARTER, propus a
fi amplasat în com.Bârca, sat Bârca,
str.Mihai Viteazu, nr.35, Dolj. Informa-
þiile privind proiectul propus pot fi
consultate la sediul APM Dolj, Craio-
va, str.Petru Rareº, nr.1, jud.Dolj, adre-
sa de internet http://apmdj.anpm.ro ºi
la sediul Cãldãraru Ilie, com.Bârca, sat
Bârca, str.Mihai Viteazu, nr.35, Dolj, în
zilele de luni-joi, între orele 8.00-16.30
ºi vineri, între orele 8.00-14.00. Obser-
vaþiile publicului se primesc zilnic la
sediul APM Dolj, Craiova, str. Petru
Rareº, nr. 1, jud. Dolj, fax: 0251.419.035,
e-mail: office@apmdj.anpm.ro.

Asociaþia Casa de Ajutor Reciproc
Romanescu, cu sediul în Craiova, str. 1
Mai, nr. 86, judeþul Dolj, convoacã Adu-
narea Generalã pt. data de 29.03.2021,
ora 13:30, la sediul Asociaþiei.

S.C. CASA NOASTRA S.R.L. anunta publicul interesat-
 asupra depunerii solicitarii de emitere a acordului de me-
diu pentru proiectul “Construire hala de productie sticla”,
propus a fi amplasat in comuna Pielesti, str. Calea Bucu-
resti, nr. 113, Judetul Dolj.

Informatiile privind proiectul propus pot fi consultate la
sediul APM Dolj, strada Petru Rares, nr. 1 si la sediul S.C.
CASA NOASTRA S.R.L. din comuna Pielesti, str. Calea
Bucuresti, nr. 113, Jud. Dolj, in zilele de luni pana joi intre
orele 800 – 1600 si vineri intre orele 800 – 1400 .

Observatiile publicului se primesc zilnic la sediul APM
Dolj, strada Petru Rares, nr. 1.

S.C. CARTER S.R.L. anunþã elaborarea primei versiuni
a PUD – elaborare PUD in vederea construirii extindere ºi
supraetajare corp C1 ºi supraetajare corp C2 de la P la P+1
parþial, parcare acoperitã ºi douã corpuri P+1 cu destinaþia
servicii de interes general (autoservice) ºi declanºarea eta-
pei de încadrare pentru avizul de mediu.

Consultarea primei versiuni a planului se poate realiza la
sediul A.P.M. Dolj, str. Petru Rareº, nr. 1, Craiova ºi la se-
diul titularului din Craiova, str. Drumul Muntenilor, nr. 54.

Comentariile ºi sugestiile se vor transmite în scris la se-
diul A.P.M. Dolj în termen de 15 zile calendaristice de la
data prezentului aviz.

VÂNZÃRI
APARTAMENTE

Vând apartament ultra-
central Bulevard (insula)
1 Mai cu vedere la bule-
vard, 4 camere cu încãl-
zire centralã pe gaz, aer
condiþionat, baie ºi bucã-
tãrie în condiþii excelente,
beci cu stelaje metalice.
Telefon: 0744/395.382 în-
tre orele 09:00-15:00.
Vând 2 camere deco-
mandate, îmbunãtãþi-
te. Rovine, et. 4/4. Te-
lefon: 0766/348.398.
VÂND apartament 2
camere, ultracentral,
Piaþa Prefecturii. Tele-
fon: 0768/107.255.
Vand apartament cu 2
camere decomandate.
Telefon: 0766/348.398.

CASE
Vând casã în Baileºti
(grãdinã ºi curte). Tele-
fon: 0744/795.802.

Proprietar, vând casã
nouã, BORDEI. Tele-
fon: 0752/641.487.

CUMPÃRÃRI
Cumpãr apartament 3
camere, centru. Tele-
fon 0729/960.795.

TERENURI
Închiriez teren la
ºosea, pretabil inves-
tiþie, 1,5 Ha extravi-
lan, 48 m deschide-
re, Segarcea. Tele-
fon: 0783/178.838.
Vând teren intravilan –
Cârcea la stradã –
4.000 mp – 10 euro ne-
gociabil. Telefon: 0766/
503.967.
Vând loc pentru casã la
10 km Craiova (ºi alte
construcþii diverse). Te-
lefon: 0727/884.205.
Vând teren intravilan
SC Avioane Sa Craio-
va, suprafaþã 1,25 Ha.
Telefon: 0769/456.241.

Vând teren 2000 mp
(locuri de casã intravi-
lan cu toate utilitãþile
apã, canal, electricitate,
gaze) Cârcea - situat în
faþa vilelor de la ieºirea
din Comuna Cârcea pe
dreapta spre Craiova.
Telefon: 0720/231.610.
Vând 2 terenuri langa
FABRICA DE TER-
MOPANE ,,Q FORT” –
GARA PIELESTI pt. in-
vestitii 5000 m. Pret ne-
gociabil. Telefon: 0752/
641.487.
Vând, inchiriez, schimb
teren, Calea Bucuresti,
km 10, 1000 m-2000
m, deschidere 35 m,
dupa Peugeot. Telefon:
0773/996.446.

OFERTE SERVICIU
Caut femeie îngrijire
pentru o bãtrânã în vâr-
stã de 70 de ani în Cra-
iova. Relaþii la nr. de
telefon: 0766/232.108.

PRESTÃRI SERVICII
Maseur, efectuez ma-
saj celulitic de relaxare
si medical la domiciliul
clientului. Telefon: 0765/
744.323.
Firma constructii AD-
NET RESIDENT efec-
tueaza case la rosu, lu-
crari complexe interioa-
re si exterioare de toa-
te felurile. Telefon:
0765/744.323.
Execut lucrãri de fie-
rãrie, dulgherie, zidã-
rie, tencuieli, faianþã,
gresie, rigips ºi finisa-
je, parchet. Telefon:
0765/744.323.
Construcþii, þiglã meta-
licã, reparaþii, accesorii,
dulgherie, vopsitorie,
orice tip de materiale,
orice  mici reparatii de
urgenþã, izolaþii, dis-
count între 10%-15%.
Telefon: 0726/940.142.
ACOPERIªURI Lin-
dab, orice mici repara-
þii, zugrãveli, jgeaburi,
dulgherie. Telefon:
0757/790.001.

SC Desigur Corporate SRL anunþã publicul interesat asu-
pra depunerii solicitãrii de emitere a acordului de mediu
pentru proiectul “Construire imobil D+P+4 cu destinaþia
spaþii comerciale ºi birouri“, propus a fi amplasat în com
Cârcea, T 17, P 243/4

Informaþiile privind proiectul propus pot fi consultate la se-
diul APM Dolj, Craiova, str. Petru Rareº, nr.1, jud. Dolj, adre-
sa de internet http//:apmdj.anpm.ro ºi la sediul SC Desigur
Corporate SRL din Craiova, str. Dumbrãveni, nr. 12 în zilele
de luni-joi între orele 8-16:30 ºi vineri între orele 8-14.

Observaþiile publicului se primesc zilnic la sediul A.P.M
Dolj, Craiova, str. Petru Rareº, nr.1, jud. Dolj, fax: 0251/
419035, email office@apmdj.anpm.ro.
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Joi, 25 martie 2021

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE
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. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

CONVOCATOR

Societate cooperativa de consum Filiasi C16/9/2005,
CUI RO2338025

Consiliul de administratie al Societatii Cooperati-
ve de Consum Filiasi, in temeiul art.34 din Legea nr. 1/
2005 si al Actului Constitutiv, convoaca Adunarea Ge-
nerala Ordinara a membrilor cooperatori la data de
12.04.2021, ora 10,00, la Birouri, Filiasi, Bld. Raco-
teanu, nr. 163 A, Dolj si Adunarea Generala Extraordi-
nara, la data de 12.04.2021, ora 11,30 la aceeasi loca-
tie, avand urmatoarea ordine de zi:

1. Pentru Adunarea Generala Ordinara: Prezentarea, dis-
cutarea si aprobarea raportului Consiliului de Administra-
tie 2020, raportul cenzorului 2020, situatiei financiare
anuale.  Descarcarea de gestiune a administratorilor pe anul
2020. Alegerea membrilor consiliului de administratie ai
societatii cooperative si aprobarea criteriilor de performanta,
adoptarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 2021. Ale-
gerea delegatiilor pentru adunarile generale ale UJCC Dolj
si mandatarea persoanei care sa reprezinte societatea la ORC
Dolj. Diverse.

2. Pentru Adunarea Generala Extraordinara: Aprobarea
bunurilor apartinand societatii cooperative care pot face
obiectul ipotecarii, gajarii, inchirierii sau instrainarii pe
parcursul anului 2021. Aprobarea retragerii unor membrii
cooperatori. Modificarea numarului de parti sociale  a ca-
pitalului social si corespunzator a actului constitutiv. Man-
datarea persoanei care sa reprezinte societatea la ORC Dolj.
Diverse.

In cazul in care la data si ora stabilita nu se intruneste
cvorumul de sedinta cerut de lege pentru desfasurarea se-
dintelor, acestea se reconvoaca pentru data de 19.04.2021,
la aceeasi ora, in acelasi loc si cu aceeasi ordine de zi.

Anunt public privind depunerea solicitarii de emitere a acor-
dului de mediu pentru S.C. UNICONFEX EXIM S.R.L.

S.C. UNICONFEX EXIM S.R.L.  anunta publicul inte-
resat asupra depunerii solicitarii de emitere a acordului de
mediu pentru proiectul „CONSTRUIRE SILOZURI
DEPOZITARE CEREALE – 3 CELULE METALICE’’,
propus a fi amplasat  in MUNICIPIUL BAILESTI, STRA-
DA INDEPENDENTEI, nr.7 M2, JUDETUL DOLJ.

Informatiile privind proiectul propus pot fi consultate
la sediul APM Dolj,  strada Petru Rares, nr.1 si la sediul
S.C. UNICONFEX EXIM S.R.L.  in MUNICIPIUL
SLATINA, STR. CRISAN, nr. 25,  JUDETUL OLT  in
zilele de luni pana joi, intre orele 8.00-16.00 si vineri
intre orele 8.00-14.00.

 Observatiile publicului se primesc zilnic la sediul APM
Dolj, strada Petru Rares, nr.1.
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Paginã realizatã de COSMIN STAICU
sportsportsportsportsport

Grupa A: Portugalia, Serbia, Ir-
landa, Luxemburg, Azerbaidjan

Ieri: Serbia – Irlanda, Portugalia
– Azerbaidjan (ora 21:45)

Sâmbãtã, 27 martie: Serbia –
Portugalia, Irlanda – Luxemburg
(ora 21:45)

Marþi, 30 martie: Azerbaidjan –
Serbia (ora 19:00), Luxemburg –
Portugalia (ora 21:45)

Grupa B: Spania, Suedia, Grecia,
Georgia, Kosovo

Azi: Suedia – Georgia, Spania –
Grecia (ora 21:45)

Duminicã, 28 martie: Georgia
– Spania (ora 19:00), Kosovo –
Suedia (ora 21:45)

Miercuri, 31 martie: Grecia –  Geor-
gia, Spania – Kosovo (ora 21:45)

Grupa C: Italia, Elveþia, Irlanda
de Nord, Bulgaria, Lituania

Azi: Bulgaria – Elveþia (ora 19:00),
Italia – Irlanda de Nord (ora 21:45)

Duminicã, 28 martie: Bulgaria –
Italia, Elveþia – Lituania (ora 21:45)

Miercuri, 31 martie: Lituania –
Italia, Irlanda de Nord – Bulgaria
(ora 21:45)

Grupa D: Franþa, Ucraina, Finlanda,
Bosnia-Herþegovina, Kazahstan

Ieri: Finlanda – Bosnia-Herþe-
govina, Franþa – Ucraina (ora
21:45)

Duminicã, 28 martie: Kazahstan
– Franþa (ora 16:00), Ucraina – Fin-
landa (ora 21:45)

În preliminariile CM 2022 din Qatar, România
întâlneºte, în decurs de o sãptãmânã, Macedonia de

Nord, Germania ºi Armenia.

Tricolorii încep o nouã cam-
panie de calificare, pentru Mon-
dialul din Qatar din 2022, ultima
noastrã prezenþã la un turneu fi-
nal mondial fiind în 1998, în
Franþa. România va disputa trei
partide în luna martie: 25 mar-
tie: România – Macedonia de
Nord, ora 21:45 (Arena Naþio-
nalã), 28 martie: România – Ger-
mania, ora 21:45 (Arena Naþio-
nalã), 31 martie: Armenia – Ro-
mânia, ora 19:00. La debutul în
aceste preliminarii, tricolorii por-
nesc cu handicapul de a nu-l avea
aproape pe selecþionerul Mirel
Rãdoi, testat pozitiv cu COVID
19, tocmai când ar fi trebuit sã-
ºi reia jobul. Secundul Nicolae
Dicã va conduce naþionala de pe
bancã, dacã Rãdoi nu va avea
douã teste de COVID-19 negati-
ve pânã la ora meciurilor.

Dicã: „Macedonia de Nord
este la Euro, dar noi suntem

favoriþi, jucãm acasã”
„Pandev este unul dintre jucã-

torii importanþi, un jucãtor cu ex-
perienþã, dar din punctul meu de
vedere Elmas este cel mai impor-
tant jucãtor al lor, jucãtorul care
evolueazã la Napoli, într-un cam-
pionat foarte puternic. Este un
jucãtor care în ultimii 30 de metri
poate sã facã diferenþa, sã mar-
cheze, sã dea pasã de gol, sã eli-
mine jucãtori din joc. Ei sunt ca-
lificaþi la Euro, dar eu nu privesc
aºa, la acest joc. Eu spun cã noi
suntem favoriþi, jucãm acasã ºi
trebuie sã intrãm cu gândul ãsta,

cã suntem echipa mai bunã ºi cã
putem sã câºtigãm acest joc. Asta
trebuie sã fie gândirea noastrã.
Trebuie sã avem aceastã ambiþie,
de a merge la un campionat mon-
dial, pentru cã nu s-a mai întâm-
plat de mult timp acest lucru, tre-
buie sã fim încrezãtori în treaba
asta ºi ar trebui sã avem o ambi-
þie în plus faþã de ei. Pentru cã ei
ºi-au îndeplinit un obiectiv, de a
merge la un campionat european
ºi noi nu l-am îndeplinit. Acum
începem calificãrile pentru cam-
pionatul mondial ºi ambiþia noas-
trã trebuie sã fie mult mai mare
decât a lor.  Singura problemã a
fost cã Mirel nu a fost fizic aici,
dar în ficare zi am comunicat cu
el prin Skype sau Zoom. Eu mi-
aº dori sã luãm maximum de
puncte, dar dacã ne gândim la
adversarii pe care îi avem, ºapte
puncte ne-ar fi la îndemânã. Dar
improtant este sã gândim cã pu-
tem lua maximum de puncte din
aceste trei jocuri. Gândirea noas-
trã este sã jucãm fiecare joc la
victorie, indiferent de adversar-
. Mitriþã a fost luat în calcul, dar
þinând cont de situaþia pe care a
avut-o în ultima lunã ºi jumãtate,
în care în patru jocuri a jucat 90
de minute, era foarte puþin pen-
tru el ca sã ajungã la echipa naþi-
onalã, pentru cã pe poziþia lui îi
avem pe Coman, Mihãilã, Maxim,
Tãnase, jucãtori care sunt într-o
formã bunã ºi au jucat meci de
meci titulari la echipele de club.
De la mijlocul terenului în sus
avem jucãtori care evolueazã la

echipele de club ºi o fac foarte
bine. Noi am gândit sã jucãm
ofensiv când am venit la echipa
naþionalã, ne dorim sã facem acest
lucru, sã ajungem o echipã care
sã aibã o posesie bunã, sã reuºim
sã ne creãm multe ocazii de a
marca, sã marcãm multe goluri,
sã câºtigãm jocurile, astea sunt
obiectivele noastre. Sã fim o echi-
pã agresivã pe faza defensivã, sã
facem presing sus, indiferent de
adversarul pe care îl întâlnim. Dar
pentru asta avem nevoie de timp”
a prefaþat Nicolae Dicã meciurile
din preliminarii. 

Doi jucãtori de la Craiova
în lotul lui Rãdoi

În lotul convocat pentru acest
meciuri se aflã ºi doi jucãtori de
la Universitatea Craiova: Nicuºor
Bancu ºi Alex Cicâldãu.

Lotul convocat de Mirel Rã-
doi: Portari: Florin Niþã (Sparta
Praga/Cehia, 2/0), David Lazar-
 (Astra, 1/0), Florin Iacob (UTA
Arad 0/0); Fundaºi: Vasile Mo-
goº (Chievo Verona/Italia, 3/0),
Ionuþ Nedelcearu (AEK Atena/
Grecia, 13/2), Alin Toºca (Ga-
ziantep F.K./Turcia, 23/0), Vlad-
 Chiricheº (Sassuolo/Italia, 59/
0), Andrei Burcã (CFR Cluj 4/0),
Mario Camora (CFR Cluj 2/0),
Ovidiu Popescu (FCSB, 0/0),
Nicuºor Bancu (Universitatea
Craiova 17/0); Mijlocaºi: Rãz-
van Marin (Cagliari/Italia, 25/2),
Alexandru Creþu (NK Maribor/
Slovenia, 4/0), Nicolae Stanciu -
(Slavia Praga/Cehia, 42/10), Ia-
nis Hagi (Glasgow Rangers/Sco-
þia, 14/0), Alexandru Maxim-
 (Gaziantep F.K./Turcia, 44/6),
Erik Bicfalvi (FC Ural/Rusia, 6/
1), Valentin Mihãilã (Parma/Italia,

0/0), Dennis Man (Parma/Italia,
6/1), Florin Tãnase (FCSB, 5/0),
Florinel Coman (FCSB, 4/0),
Alexandru Cicâldãu (Universitatea
Craiova, 10/0); Atacanþi: Clau-
diu Keºeru (Ludogoreþ/Bulgaria,
40/13), George Puºcaº (Rea-
ding/Anglia, 20/8). Alþi 5 fotba-
liºti se aflã pe lista de rezervã,
staff-ul echipei naþionale urmând
a apela la aceºtia în cazul unei
indisponibilitãþi: Cristian Ma-
nea (CFR Cluj, 10/1), Adrian Pã-
un (CFR Cluj, 0/0), Alexandru -
Mateiu (Universitatea Craiova, 1/
0), Andrei Ivan (Universitatea
Craiova, 7/0), Valentin Cojocaru -
(Viitorul, 0/0)

Macedonia de Nord,
echipa lui Pandev

Macedonia de Nord este cali-
ficatã la Europeanul de anul aces-
ta ºi va juca ºi la Bucureºti. Cel
mai important jucãtor este vete-
ranul Goran Pandev (38 de ani),
care încã evolueazã în Serie A,
la Genoa. Tot în Italia joacã ºi
Nestorovski, la Udinese ºi Elmas,
la Napoli.

În lotul deplasat de nord-ma-
cedoneni se aflã trei jucãtori care
în trecut au trecut prin Liga I,
Krste Velkoski, Boban Nikolov.
Velkoski, de la FK Sarajevo, a
apãrut în atacul Ceahlãului în re-
turul ediþiei 2009/10, având însã
doar 8 apariþii, fãrã vreun gol
marcat. La patru ani dupã ce a
pãrãsit Liga I, a debutat în echi-
pa naþionalã a þãrii sale. Nikolov,
acum la Lecce, a fost la un mo-
ment dat om de bazã al Viitoru-
lui, jucând în banda dreaptã, fie
mijlocaº, fie fundaº, adunând
între 2013-2015 un numãr de 37
de jocuri ºi 2 goluri. A debutat în
echipa naþionalã a þãrii sale la 1
an dupã ce a pãrãsit Liga I.
Portarul Igor Bogatinov, de la
Achnas, a fost acum 7 ani în lo-
tul FCSB, dar nu a apãrat în vreo
partidã.

Ultimul meci oficial dintre
România ºi Macedonia s-a dis-
putat pe 30 martie 2005, tot în
preliminariile pentru Campiona-
tul Mondial. Atunci, tricolorii s-
au impus cu 2-1 la Skopje, dupã
dubla lui Nicolae Mitea.

Profitând de pauza competiþi-
onalã ºi de faptul cã Farul a ve-
nit în Bãnie pentru meciul cu U
Craiova 1948, care a încheiat
sezonul regular al Ligii a II-a pen-
tru constãnþeni, Universitatea
Craiova a stabilit un amical cu
formaþia pregãtitã de Ianis Zicu.
Partida de verificare va avea loc
sâmbãtã, de la ora 12, în canto-
namentul echipei lui Marinos
Ouzounidis, din Lunca Jiului.

Dacã „marinarii” aºteaptã dis-
putarea partidelor din ultima eta-
pã a sezonului regular al ligii se-
cunde, pentru a ºti dacã vor abor-
da partea a doua a campionatu-
lui în play-off sau în play-out,
Universitatea Craiova pregãteºte
derby-urile cu FCSB ºi cu CFR
Cluj, din ultimele douã runde ale
sezonului regular al Ligii I. Ma-
rinos Ouzounidis nu-i are la dis-
poziþie pe jucãtorii convocaþi la
loturile naþionale: Bancu, Cicâl-
dãu, Vlãdoiu ºi Câmpanu, în
schimb i-au revenit la antrena-
mente doi dintre jucãtorii impor-
tanþi din lot, Elvir Koljic ºi Mihai
Bãlaºa.

Universitatea Craiova joacã un
amical cu Farul în acest week-end

Primul este indisponibil de o
jumãtate de an, de când a suferit
o fracturã de peroneu într-un meci
de campionat cu Poli Iaºi, în timp
ce Bãlaºa a ratat ultimele ºase
meciuri oficiale, din cauza unor
probleme musculare. Bãlaºa va
concura cu Papp pentru un loc
de titular în centrul defensivei, în
timp ce Koljic ar putea intra nu-
mai pentru câteva minute în par-
tida cu FCSB, programatã dumi-
nicã, 4 martie, de la ora 20.30.

În schimb, Reagy Ofosu ºi
Vladimir Screciu se pregãtesc
separat în continuare, revenirea
lor fiind preconizatã abia în play-
off. Ouzounidis nu va putea con-
ta în derby-ul cu FCSB pe cãpi-
tanul echipei, Nicuºor Bancu,
acesta fiind suspendat.

Juveþii ºi-au reluat luni pregãtiri-
le, dupã câteva zile de pauzã, iar
sãptãmâna aceasta s-a insistat pe
pregãtirea fizicã, preparatorii Rui
Santos ºi Ian Coll având ocazia în
premierã de a-ºi impune strategia
la acest capitol, þinând cã este pri-
ma întrerupere de sezon de când
aceºtia au sosit la clubul din Bãnie.

Programul primelor trei etape ale preliminariilor CM 2022:
Miercuri, 31 martie: Bosnia-Her-

þegovina – Franþa, Ucraina – Ka-
zahstan (ora 21:45)

Grupa E: Belgia, Þara Galilor,
Cehia, Belarus, Estonia

Ieri: Estonia – Cehia, Belgia –
Þara Galilor (ora 21:45)

Sâmbãtã, 27 martie: Belarus –
Estonia (ora 19:00), Cehia – Belgia
(ora 21:45)

Marþi, 30 martie: Þara Galilor –
Cehia, Belgia – Belarus (ora 21:45)

Grupa F: Danemarca, Austria, Sco-
þia, Israel, Insulele Feroe, Moldova

Azi: Israel – Danemarca (ora
19:00), Moldova – Insulele Feroe,
Scoþia – Austria (ora 21:45)

Duminicã, 28 martie: Danemarca –
Moldova (ora 19:00), Israel – Scoþia,
Austria – Insulele Feroe (ora 21:45)

Miercuri, 31 martie: Moldova –
Israel, Scoþia – Insulele Feroe,
Austria – Danemarca (ora 21:45)

Grupa G: Þãrile de Jos, Turcia,
Norvegia, Muntenegru, Letonia,
Gibraltar

Ieri: Turcia – Þãrile de Jos (ora
19:00), Gibraltar – Norvegia, Leto-
nia – Muntenegru (ora 21:45)

Sâmbãtã, 27 martie: Muntene-
gru – Gibraltar (ora 16:00), Þãrile
de Jos – Letonia, Norvegia – Tur-
cia (ora 19:00)

Marþi, 30 martie: Gibraltar – Þã-
rile de Jos, Muntenegru – Norve-
gia, Turcia – Letonia (ora 21:45)

Grupa H: Croaþia, Slovacia, Ru-
sia, Slovenia, Cipru, Malta

Miercuri, 24 martie: Malta – Ru-
sia, Cipru – Slovacia, Slovenia –
Croaþia (ora 21:45)

Sâmbãtã, 27 martie: Rusia – Slo-
venia (ora 16:00), Croaþia – Cipru (ora
19:00), Slovacia – Malta (ora 21:45)

Marþi, 30 martie: Cipru – Slove-
nia (ora 19:00), Slovacia – Rusia,
Croaþia – Malta (ora 21:45)

Grupa I: Anglia, Polonia, Unga-
ria, Albania, Andorra, San Marino

Azi: Andorra – Albania, Unga-
ria – Polonia, Anglia – San Marino
(ora 21:45)

Duminicã, 28 martie: San Mari-
no – Ungaria, Polonia – Andorra,
San Marino – Albania (ora 21:45)

Miercuri, 31 martie: San Marino
– Albania, Andorra – Ungaria, An-
glia – Polonia (ora 21:45)

Grupa J: Germania, ROMÂNIA,
Islanda, Macedonia de Nord, Ar-
menia, Liechtenstein

Azi: Liechtenstein – Armenia,
România – Macedonia de Nord,
Germania – Islanda (ora 21:45)

Duminicã, 28 martie: Armenia –
Islanda (ora 19:00), Macedonia de
Nord – Liechtenstein, România –
Germania (ora 21:45)

Miercuri, 31 martie: Armenia –
România (ora 19:00), Liechtenstein
– Islanda, Germania – Macedonia
de Nord (ora 21:45)

TTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre MondialTTTTTricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondialricolorii încep drumul spre Mondial


